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CONCEPT

Verslag van de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Economie op maandag 30 september
2002 in het provinciehuis.

Aanwezig: mevr. Haak (voorzitter), de dames Kallen en Kamp en de heren Van
Bergen en Streng (leden GS), de dames Bont, Buursema, Ewoldt,
Isenia, Van Keulen, Kramer, Pieper, Raven en Wuurman en de heren
Damen, Dircksens, Jansen, Van Leeuwen, Odijk, Van der Wilt en
Witteman.

Afwezig: de dames Fotinos en Rambocus en de heren Boersma, Dekker en
Levering.

Gasten: mevr. De Hoop en de heer Snijders (weth. Baarn), de heer Van
Gammeren (comité Behoud Bosbad Amersfoort ), de heer Van
Beusichem (St. Statenjacht) en de heer Den Drijver (PBC).

Voorts aanwezig: de heren Haker (WEC), Manschot (R&G), Schoen (WEC), Snel
(secretaris), Van Veen (REC) en Versluis (adj. Secr.).

1. De voorzitter opent de vergadering en vermeldt de afwezigen. De presentatie van Kunst Centraal
wordt i.v.m. de volle agenda afgevoerd. Op 25 nov. is er voorafgaand aan de vergadering een
workshop prestatie-indicatoren. Een uitnodiging van het streekarchivariaat Kromme Rijn wordt
toegezonden. Er zal in november een (cultureel) werkbezoek worden gepland.
De heer Streng deelt mee dat mevr. Bosch-Eldering en hij de opvolgers zijn van de heer Kok in
het AB van FDUR en recreatieschap Heuvelrug.

2. Conceptverslag 8 juli 2002.
Met toevoeging van mevr. Raven bij de aanwezigen wordt het verslag vastgesteld. N.a.v. het
verslag wijst de heer Odijk (GrL) er op dat er bij het Wielercentrum Nieuwegein een patstelling is
ontstaan. Hij roept gs op tot actie. De heer Jansen (SP) sluit zich hierbij aan. Mevr. Wuurman
(PvdA) vraagt naar de stand van zaken bij kasteel Amerongen. Mevr. Ewoldt (CDA) uit haar
zorgen daarover, ook v.w.b. het personeel en de vrijwilligers.
De heer Streng antwoordt te zullen bezien wat de provincie voor het wielercentrum kan doen.
Inzake Amerongen is het bestuur zich aan het beraden. Er is overleg met de staatssecretaris over
eventuele rijkssteun. Het personeel en de vrijwilligers zijn een zaak van het bestuur.

2a. Notitie bosbaden.
Mevr. De Hoop en de heer Snijders (wethouders van de gemeente Baarn) spreken in t.b.v. het
bosbad De Vuursche te Baarn en de heer Van Gameren namens een comité t.b.v. het bosbad
Amersfoort. De vragen van de commissieleden worden door de insprekers beantwoord.

De heer Jansen (SP) stelt dat de gemeenten creatief moeten zijn om de baden open te houden. Er
zijn er nog maar 3 in de provincie over. De exploitatie van bosbaden is goedkoper dan die van
binnenbaden. Het toeristisch aspect wordt in de notitie van gs niet belicht. In bosbad Amersfoort
is 7 jaar geleden nog uitgebreid geïnvesteerd. De provincie hoeft qua waterkwaliteit niet te streng
te zijn want er zijn geen zieken bekend. Er zou dezelfde methode van handhaving moeten gelden
als t.a.v. buitenwater. De provincie heeft veel vrijheid om controlebeleid uit te voeren. In Baarn
moet een ruimere bestemming dan zwembad mogelijk zijn, maar het moet geen pretpark worden.
Qua provinciale subsidie zou gedacht kunnen worden aan de Voorziening Toeristische
Ontwikkeling.
Mevr. Kramer (PvdA) vindt dat het bosbad De Vuursche in een moeilijk gebied ligt (Ecologische
Hoofdstructuur). De provincie moet bekijken of er mogelijkheden zijn voor een andersoortige
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bestemming. Misschien is er een flexibele handhaving van de waterkwaliteit mogelijk. V.w.b.
Amersfoort zijn de plannen van de gemeente niet duidelijk.
Mevr. Pieper (CDA) bepleit een integrale benadering van de problemen. Baarn heeft wat haar
betreft een uitzonderlijke betekenis vanwege het culturele erfgoed. Misschien zou de provincie
een overbruggingsfinanciering kunnen verstrekken. De heer Dircksens (VVD) adviseert om in
overleg met de gemeenten te bezien hoe de problemen opgelost kunnen worden. Mevr. Van
Keulen (D66) stelt dat het bij Baarn vooral om RO-aspecten gaat. Zij denkt dat Soest wel wil
bijdragen. Bij Amersfoort acht zij de bedragen ( 3 tot 7 mln.) erg hoog.
De heer Odijk (GrL) is van mening dat z.v.m. aan de voorzieningen tegemoet moet worden
gekomen en dat ze in stand moeten worden gehouden, maar dat de uitkomst niet tevoren vaststaat,
mede gelet op de in het geding zijnde natuurwaarden. Misschien is er voor Baarn een RO-
oplossing te vinden. Ook hij vindt het bedrag voor Amersfoort hoog. Komt dit onderwerp nog
terug in de commissie?
De heer Van Leeuwen (SGP) spreekt uit dat het om bovenregionale voorzieningen gaat. De
provincie kan regievoerder zijn. Een financiële toezegging gaat hem te ver.

De heer Streng licht het aspect van de zwemwaterkwaliteit toe. Tot nu toe heeft het college
gedoogd onder voorwaarden, maar nu wordt een en ander aangescherpt. De vergelijking met open
water gaat niet op, want dit zijn zweminrichtingen. In de gedoogperiode zouden de gemeenten
hebben kunnen reserveren voor kwaliteitsmaatregelen. Het gaat bij Baarn inderdaad om cultureel
erfgoed. Gs stellen voor om aan deze 3 bosbaden geen bijdragen te verstrekken. Van Amersfoort
is er ook nog een subsidie-aanvraag voor het Sportfondsenbad ontvangen. Deze notitie is enkele
maanden geleden in gs behandeld. Op basis van plannen van de gemeenten is gs bereid in overleg
te treden over planologische en financiële aspecten. Daarbij moet ook inzicht zijn in de exploitatie
van de bosbaden. Mw. Kamp vult aan dat de provincie en de gemeenten moeten voldoen aan de
wet op de zweminrichtingen, waarvan niet kan worden afgeweken. Het gaat haars  inziens ook
niet om de handhaving van de zwemwaterkwaliteit, omdat de gemeenten daaraan willen voldoen.
De vergelijking met buitenwater gaat niet op. Het gaat niet om de manier van toetsen door de
provincie. De heer Streng antwoordt verder dat de situatie per bad beoordeeld moet worden.
Misschien is in Eemland een gemeenschappelijke regeling mogelijk. Alles hangt af van de
plannen waarmee de gemeenten komen. Zonodig komt de zaak nog terug in de commissie(s).
De heer Jansen (SP) kondigt aan met een motie in ps van 7 oktober a.s. te zullen komen.
De voorzitter concludeert dat de notitie voldoende is besproken en dat er eventueel nog een
vervolg komt.

3. Bestuursrapportage II/2002.
De heer Damen (VVD) spreekt van een goed leesbaar stuk, maar vindt dat de provincie vaak te
hoog inzet, bijv. bij archeologie en monumentenzorg en recreatie en toerisme. Voornemens
kunnen niet worden gehaald in een bepaald jaar en worden dan weer doorgeschoven. De ramingen
moeten voorzichtiger.
Mevr. Ewoldt (CDA) sluit zich hierbij aan. Zij wil een toelichting op de tekst over Federatie
Stichts Cultureel Erfgoed (FSCE). Wat is het risico bij de voorfinanciering van
monumentensubsidies? Mevr. Wuurman (PvdA) heeft dezelfde opmerking over de provinciale
ambitie als de vorige sprekers. Hoe staat het met het Provinciaal Archeologisch Centrum (PAC) en
het fietsverbindingsplan? De heer Odijk (GrL) sluit zich hierbij aan. De heer Van der Wilt
(Christenunie) is van mening dat een uitstel van voornemens nauwelijks gemotiveerd wordt. Met
het fietspadenplan zou zo begonnen kunnen worden. De heer Van Leeuwen (SGP) vraagt aandacht
voor de problematiek van overblijvende gelden. Zijn er nog mogelijkheden voor een PAC? Over
niet-doorgaande dingen zou beter gecommuniceerd moeten worden.

De heer Streng geeft een toelichting op de tekst over FSCE en meldt dat gs over de huisvesting
ervan zullen besluiten. Hij wil m.n. naar de toekomst kijken. Het fietspadenplan is in concept
gereed. Er is een relatie met Agenda 2010. Het gaat om een integrale afweging en de urgentie van
ontbrekende schakels. De planning van Agenda 2010 is voorzien voor januari 2003 in de
commissie. Voor het PAC moet nog enig geduld geoefend worden. Er is nog veel overleg met
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BRU en gemeenten nodig en eventuele aansluiting bij de HWL. Dit komt na 2002 terug. De heer
Van Bergen geeft toe dat het ambitieniveau soms te hoog is. De oorzaken voor het niet halen van
zaken liggen soms buiten de provincie. In deze collegeperiode is er voor �. 100,-- mln. aan nieuwe
zaken gepland. Hij waarschuwt de commissie er voor voorzichtig te zijn met nieuwe ambities.
Voor overboekingen zijn er stringente regels. Monumentensubsidies van het rijk worden
regelmatig voorgefinancierd. Het rijk heeft dit altijd terugbetaald zodat het risico klein kan worden
geacht.
De voorzitter concludeert dat de commissie positief kan adviseren over de Bestuursrapportage.

4. IPO-zaken: -

5. Rondvraag
Dhr. Odijk (GrL) wijst op de slechte redactie van een recent uitgekomen folder over recreatief
groen rondom Utrecht. Mw. Isenia (GrL) wijst op de subsidie voor de “kleine” variant van de
verbouwing van museum Speelklok, terwijl in de pers staat dat Speelklok nu gekozen heeft voor
de “grote” variant. Dhr. Streng antwoordt dat indertijd de subsidie was gevraagd voor de kleine
variant. Het staat echter Speelklok vrij om de grote variant te kiezen, als ze daarvoor de financiën
rond krijgen (zie verslag 21 januari 2002, punt 8).

12. Steunfunctie amateurkunst
Mw. Bont (VVD) heeft enige twijfels bij de consulent akoestische muziek en het resultaat van het
projectenbudget. Dhr. V.d. Wilt (Christenunie) vindt 10.000,-- voor deskundigheidsbevordering
aan de hoge kant. Mw. Ewoldt (CDA) heeft aarzeling bij weer een consulent. Dhr. Jansen (SP) wil
weten of verenigingen hier behoefte aan hebben. Het zou meer vraaggestuurd moeten zijn.

Dhr. Van Bergen antwoordt dat amateurkunst een kerntaak van de provincie is. Deze wil de
steunfunctie amateurkunst meer handen en voeten geven. Het aanbod moet aansluiten bij de vraag.
Er komt een amateurkunsthuis. Bij de consulent akoestische muziek gaat het om parttime
professionalisering.
De 10.000,-- wordt aan Zimihc verstrekt om niet voor elk aanvraagje een aparte procedure te
hoeven opzetten. Er komt achteraf rekening en verantwoording over het resultaat. In november a.s.
komt er een brede notitie over amateurkunst.
De voorzitter concludeert tot een unaniem positief advies.

6. Notitie fusie regionale en locale omroepen
Mw. Wuurman (PvdA) zegt hier heel blij mee te zijn. Wordt de bekostiging a.g.v. wijziging van
de Mediawet anders? Gaat radio M verhuizen? Mw. Van Keulen (D66) sluit zich hierbij aan. Mw.
Raven (CDA) informeert of de provincie ook gelden geoormerkt heeft voor de fusie en of de
partners ook delen in de verkoop van het pand van radio M. Is er ook een Raad van Toezicht? Mw.
Isenia (GrL) wil weten of Amersfoort nog aanhaakt.
Mw. Kallen antwoordt dat het laatste nog open is. Het dossier is nu afgerond en radio M bestaat
binnenkort niet meer. De opbrengst van het pand komt ten goede aan de stichting. A.g.v. de
wijziging van de Mediawet verandert de bekostiging niet ongunstig voor de provincie. De gelden
zijn gelabeld. De provincie betaalt niet mee in de verhuizing van radio M. Er is een programma
bepalend orgaan. Op 4 november vanaf 16.00 uur houdt RTV Utrecht een persconferentie.
De voorzitter concludeert dat de commissie de notitie v.k.a.

7. Ontwerp-statenvoorstel Nadere besluitvorming over extra middelen voor de Provinciale
Bibliotheek Centrale
Dhr. Den Drijver (interim-directeur) geeft een toelichting op de laatste stand van zaken. Mw.
Raven (CDA) kan instemmen met de onderbouwing van de bijdrage ad. 1,5 mln. en de
versnelling van het kasritme. Over de eenmalige bijdrage van 431.000 heeft zij wel vragen. Blijft
het hierbij? Welke bibliotheken zijn afgehaakt en zijn er al concrete resultaten te melden? Dhr.
V.d. Wilt (Christenunie) stelt dat het gaat om instandhouding en uitbreiding van de
dienstverlening. Hij vraagt welke verbeteringen reeds tot stand zijn gebracht. Hij legt nadruk op
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punt 5, geen verdere bijdragen behoudens frictiekosten. Mw. Van Keulen (D66) sluit zich aan bij
de vorige sprekers. Kan er een garantie worden gegeven voor zoveel geld? Zij heeft enige moeite
met de combinatie van subsidie en het opereren in de vrij markt. Dhr. Odijk (GrL) blijft zorgen
houden, ook nu het financiële plaatje helder is. Z.i. valt er geen garantie te geven dat het nu wel
goed gaat. De provincie moet lering trekken uit de opgelegde bezuiniging en het fusieplan met de
gemeente. Komen er nog frictiekosten? Mw. Kramer (PvdA) vraagt wat er gebeurt na deze interim
directeur. Hoe staat het met de effectiviteit van de PBC? Dhr. Jansen (SP) is van mening dat de
PBC nu onder curatele van de provincie staat. Financieel en qua kwaliteitsontwikkeling moet
maandelijks de vinger aan de pols worden gehouden. De provincie moet geen blanco cheque
afgeven. Worden er al nieuwe producten afgenomen? De versnelling van het kasritme is niet
overtuigend onderbouwd. De spoedige opvolging van de interimmers is zeer belangrijk. Naar de
frictiekosten moet kritisch worden gekeken. De provincie moet helpen bij het zoeken naar andere
functies voor vertrekkend personeel. Dhr. Van Leeuwen (SGP) stelt dat een basis voor continuïteit
het teruggekeerde vertrouwen in de organisatie is. De provincie moet regelmatig blijven
controleren. De PBC moet vraaggestuurd werken. Alliantievorming in het netwerk als een
ingebouwde veiligheid is aan te raden.

Mw. Kallen antwoordt dat alle brieven ter inzage lagen. Er zijn 31 aangesloten bibliotheken en
Woerden zit daar weer bij. V.w.b. een strategische alliantie kan gemeld worden dat de pilot
Heuvelrug zal leiden tot een basisbibliotheek Heuvelrug. Op 3 oktober a.s. komt de basisgroep
bibliotheekvernieuwing bijeen. Het doel van het statenvoorstel is instandhouding en verbeteren
van het voorzieningenniveau. De voorgenomen fusie met Utrecht was in het kader van de
commissie Meijer en bracht de problematiek van de PBC aan het licht. De PBC wordt nu een
partner à la commissie Meijer. De eenmalige bijdrage van 431.000,-- is om een punt achter de
problematiek te zetten. Voor 1/12/2002 moet er een begroting 2003 zijn. Het is goed om van de
lessen uit het verleden te leren.
Er wordt kort de vinger aan de pols gehouden. Eens met de opmerking dat vertrouwen de basis is
voor continuïteit van de PBC als facilitaire organisatie. Het kasritme wordt versneld om nu grote
maatregelen te kunnen nemen.
Dhr. Den Drijver licht toe dat de PBC i.v.m. de controle maandelijks allerlei (financiële)
overzichten maakt. De PBC steekt ook zijn nek uit richting de klanten. De (basis)-bibliotheken
zijn als partners kritisch doch wel positief. Er is een accountmanager voor klantenbeheer
aangesteld en er komt een klanttevredenheidsonderzoek. De interimmers zijn er i.v.m. de
deskundigheidsachterstand bij de medewerkers. De werving van de directeur c.a. is per 1
december a.s.

Dhr. Jansen (SP) is akkoord met het kasritme, maar wil nog weten hoe de extra financiële mensen
worden betaald. Mw. Raven (CDA) vraagt of er een garantie is dat er geen lijken meer in de kast
zitten. Dhr. Van Leeuwen (SGP) vraagt naar het strategisch beleid in de bedrijfsvoering. Kan er
van gemeenten een interne uitspraak komen dat ze zich annex verklaren i.v.m. de borging van de
continuïteit? Mw. Van Keulen (D66) sluit zich hierbij aan.

Mw. Kallen antwoordt dat borging bij de partners zeer lastig is, maar dat een duiding in de
basisgroep bibliotheekvernieuwing zit. De provincie heeft ook een taak in de richting van
gemeentebesturen, omdat het om publieke middelen gaat. De PBC moet zich tot een betrouwbare
organisatie ombouwen. De provincie is adviserend lid van de steungroep, de gemeenten zijn zelf
verantwoordelijk. Bibliotheekvernieuwing kan niet door de provincie opgelegd worden. De
provincie heeft nu een kredietplafond aangegeven en krijgt maandelijks financiële overzichten. De
meerkosten moet door de PBC zelf geregeld worden.

De voorzitter inventariseert het commissie-advies:
VVD, PvdA, GrL en Christenunie: positief advies
CDA, D66, SP en SGP: fractieberaad
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8. Subsidie statenjacht
Dhr. Van Beusichem (voorzitter St. Statenjacht) spreekt in en beantwoordt de vragen van de
commissieleden. Als het schip is afgebouwd komt er een exploitatie stichting. Dhr. Damen (VVD)
stelt dat nu aan de afgesproken voorwaarden is voldaan om subsidie te geven. Mw. Pieper (CDA)
stemt in met het voorstel, maar vindt dat er geen exploitatiesubsidie gegeven kan worden. Mw.
Wuurman (PvdA) sluit zich aan bij de vorige sprekers. Dhr. Jansen (SP) merkt op dat de stad
Utrecht een garantieverstrekking afgeeft. Ook zijn fractie wil dat. Mw. Van Keulen (D66) en dhr.
V.d. Wilt (Christenunie) stemmen in met de subsidie. Dhr. Van Leeuwen (SGP) merkt op dat de
positie bij verkoop sterker is als de provincie een garantie geeft. Qua promotie zou het beter zijn
als Bunschoten de zomerligplaats wordt.

Dhr. Streng antwoordt dat een meerderheid van de commissie voor een subsidie is. Bij verkoop zal
de subsidie worden teruggevraagd. Er zal worden bezien of er nog overleg met de stad nodig is.
De voorzitter concludeert dat een meerderheid van de commissie positief is over een subsidie.

8a. Subsidieverzoek Oude Tjalk
Op verzoek van mw. Van Keulen (D66) wordt dit punt vervallen verklaard.

9. Jaarrekeningen 2001 recreatieschappen Heuvelrug en Loosdrecht
10. Ontwikkelingsplan Zicht op Groen, St. Groenlanden

Mw. Wuurman (PvdA) vraagt wat er gebeurt met de aanbevelingen van de accountant aan
plassenschap Loosdrecht. Mw. Buursma (VVD) kan instemmen met de jaarrekeningen. Zicht op
Groen is een goed en doordacht plan. Recreatie op Eigen Benen is achterhaald, er zal altijd een
spanningsveld zijn tussen commercieel en basisvoorzieningen. De rol van coördinator spreekt haar
zeer aan. Zij acht de Haarrijnse plas geen bedreiging. Mw. Pieper (CDA) zegt kritisch te kijken
naar de post onderhoud. Hoe is de toekomstige relatie met plassenschap Loosdrecht? Veel
aanbevelingen uit Zicht op Groen sluiten aan bij de pilot recreatieschappen van de provincie. De
communicatie tussen de deelnemers en de afstemming tussen de schappen acht zij van belang. Het
plan is niet financieel onderbouwd. Het mandaat aan de secretaris/ directeur gaat wel ver. Dhr.
Jansen (SP) is het qua onderhoud eens met mw. Pieper. De bedrijfsvoering kan efficiënter. Het
moet niet gaan om een vrijblijvend mandaat, maar om een mandaat op basis van afrekening en
verantwoording. De pilot recreatieschappen is niet in Zicht op Groen verwerkt. Bij grote terreinen
moet Groen de nadruk hebben en zou de constructie van het Henschotermeer toegepast moeten
worden. Akkoord met de netwerkgedachte via de transferpunten. Er is nog veel bureaucratie bij de
schappen. Dhr. Odijk (GrL) vraagt ook naar plassenschap Loosdrecht. Het plan Zicht op Groen is
niet in de commissie geweest. Ook hij heeft zorgen om de bureaucratie. Met het mandaat aan de
secretaris is hij akkoord. Mw. Van Keulen (D66) sluit zich aan bij de opmerkingen over
bureaucratie. De provincie moet in de besturen vertegenwoordigd zijn.

Dhr. Streng antwoordt dat er contact is met Noord-Holland over Loosdrecht. Noord-Holland wil
de positie van de provincie Utrecht overnemen. Het DB houdt rekening met de opmerkingen van
de accountant. De schappen gaan over op meerjarenbegrotingen. Het is onjuist om extra geld te
realiseren door op onderhoud te bezuinigen. Het Henschotermeermodel wordt niet veel gebruikt.
Het is goed om daar weer aandacht voor te vragen. Afstemming tussen de schappen wordt een
goede zaak geacht. De DB’s moeten dicht op de mandatering aan de secretaris zetten en aan
bureaucratie moet ook aandacht worden gegeven. Recreatie op Eigen Benen bleek niet
levensvatbaar te zijn. Het resultaat van de pilotrecreatieschappen komt aan de orde in de DB’s.

De voorzitter concludeert dat de commissie kan instemmen met de jaarrekeningen en positief
adviseert over Zicht op Groen.
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11. Evaluatie pilot recreatieschappen
Na enige discussie worden twee aanbevelingen toegevoegd.� Een pilot moet in de tijd beperkt zijn� Het probleem moet aan het begin afgebakend zijn (duidelijke bandbreedte)

De voorzitter concludeert dat de commissie kennis neemt van de evaluatie en dat deze, voorzien
van de toegevoegde aanbevelingen, t.k. aan ps gestuurd zal worden.

Niets meer aan de orde zijnde wordt de vergadering om 17.45 uur gesloten.
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Conclusies e.d. uit de vergadering van de commissie Cultuur en Economie op 30 september 2002

1a. Op 25 november a.s. is er voorafgaand aan de vergadering een workshop prestatie-indicatoren
b. In november 2002 zal een (cultureel) werkbezoek worden georganiseerd

2a. Notitie bosbaden – voldoende besproken, met eventueel vervolg
3. Bestuursrapportage II/2002 – positief advies
12. Steunfunctie amateurkunst – positief advies
6. Notitie fusie regionale en locale omroepen – v.k.a.
7. Ontwerpstatenvoorstel PBC – VVD, PvdA, GrL, Christenunie – akkoord, CDA, D66. SGP en

SP: fractieberaad
8. Subsidie statenjacht – in meerderheid akkoord
8a. Subsidie Oude Tjalk - vervallen
9. Jaarrekeningen 2001 schappen Heuvelrug en Loosdrecht – akkoord
10. Plan Zicht op Groen – positief advies
11. Evaluatie pilot recreatieschappen – v.k.a., gaat naar ps

Eerdere afspraken:

1. Notitie onderwijs/ arbeidsmarkt: najaar 2002
2. P.A.C.: 2003
3. Fusie UBT en regio VVV: 2003 (+ vertrouwelijke info)
4. Onderwijsprijs: 30 oktober 2002
5. Tussentijdse evaluatie steunpunt monumentenzorg: p.m.
6. Startnotitie Malta: p.m.
7. Evaluatie Beeldende Kunst eerder: p.m.
8. Recreatief fietsplan: 2003

Sector EEZ
4 oktober 2002
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